



《电器电子产品有害物质限制使用管理办法》也被称为中国的 RoHS，该法规自 2016 年 7 月 1 日起生效。中国的 RoHS 包括两个阶段

#### 第 I 阶段标识-标识

- 所有电器电子产品 (EEP) 都必须完全按照中国的 RoHS 标准进行标注。第 I 阶段自 2016 年 7 月 1 日起生效。

#### 第 II 阶段-合格评定

- 材料要求—列入目录《电器电子产品有害物质限制使用达标管理目录（第一批）》中的所有 EEP 应完全满足中国对限制使用物质限量的要求如中国的最大浓度值 (MCV) 的要求。
- 标识要求—列入目录《电器电子产品有害物质限制使用达标管理目录（第一批）》中的所有 EEP 产品应该按照《绿色产品标识使用管理办法》中的要求进行标识。

第 II 阶段的实施日期为 2019 年 11 月 1 日执行。未来的合格评定目录及其实施日期有待确定。

## HP 的标准合规性

HP 公司承诺遵守所有适用的法律和法规, 包括 RoHS 之类的法规。自 2007 年 3 月 1 日起, HP 会遵守中国《电器电子产品有害物质限制使用管理办法》(也被称为中国的 RoHS) 第 I 阶段的标注要求。此外, HP 还会遵守当前已生效的其它 [RoHS 法规](#) 的要求。

作为中国 RoHS 第 I 阶段标注要求的一部分, HP 为其产品提供了以下有害物质表。

#### 中国 RoHS 第 II 阶段-合格评定

自 2019 年 11 月 1 日起, 所有列入达标管理目录《电器电子产品有害物质限制使用达标管理目录（第一批）》中的惠普的产品包括 以下产品:

- 电脑, 包括台式电脑、笔记本电脑、一体机、工作站、瘦客户机、平板电脑
- 显示器
- 移动电话和平板手机
- 可在 110mm 至 A3 尺寸介质上打印的打印机、MFPs 和复印机

也包括:

- 与打印机一起运输的打印用品需要满足 MCV 限量要求
- 与产品一起运输的配件需要满足 MCV 限量要求

HP 产品的合格评定的备案信息可以通过以下链接获取:

<http://chinarohs.miit.gov.cn/index>



# 中国 RoHS China RoHS

作为中国 RoHS II 标识要求的一部分，HP 提供了以下合格评定标识和相关描述。

- 采用自我声明进行备案的产品，将采用如下标识。如有冲突以此标识为准；



- 采用第三方认证的产品，将采用如下标识并结合第三方认证公司的具体要求进行标注；



HP 产品的绿色标识会随着市场监管总局发布《绿色产品标识使用管理办法》的要求进行调整，惠普具有最终解释权。

绿色标识的使用在本文档和惠普许多在线产品用户指南中。

## 第 I 阶段标识-标识

作为中国 RoHS 标识的一部分，HP 为所有 HP 品牌的电气和电子产品 (EEP) 提供有害物质表并显示中国 RoHS 标志。

中国的 EEP 产品定义非常广泛，整个产品、组成部分/元件甚至生产物质全部包括在内。另外，它包含的产品分类也极其广泛，例如电子雷达产品、电子通信产品、广播和电视产品、计算机产品、家用电器、电子测绘仪器以及专业电子产品。我们认为，绝大多数 HP 产品都包括在中国的 RoHS 标注要求范围内。

产品的产品说明文件中包含有害物质表。

惠普还提供了以下电子元件的有害物质表：

个人计算机 Personal Computing

[台式机 and 笔记本电脑 Desktops and Notebooks](#)

打印与成像 Printing & Imaging

[Indigo 数字印刷机 Indigo Digital Presses](#)

[激光打印机 LaserJet Printers](#)

Scitex 产品/ [Scitex products](#)

[专业印刷系统 Specialty Printing Systems](#)

[DesignJet 打印机 DesignJet Printers](#)

通常，您可以在产品上张贴其它法规/代理商标签的地方找到“EEP 有害物质标志”。



标志



# 中国 RoHS China RoHS

## 常见问题解答 (FAQs)

1) 中国的 RoHS 中规定，2016 年 7 月 1 日后“投放市场”的产品都必须进行标注，“投放市场”具体是指什么？

HP 将成品“投放市场”或“进入市场”的时间称为产品的“生产日期”，也就是产品的下线日期。在这方面，HP 与中国信息产业部 (MIIT, 全权负责中国 RoHS 事务的政府部门) 的观点完全一致。

2) 为什么我的维修部件的环保使用期限(EPUP)与产品的不同？

为有效一致地管理中国 RoHS 立法符合性，对于在中国出售的 HP 维修备件（以支持 HP 产品），将采取标准化且审慎的管理方法。因此，服务备件说明文件中声明的 RoHS 环保使用期限可能要比产品随附的中国 RoHS 用户说明文件中声明的期限短。

这里包含的信息如有变更，恕不另行通知。



# 中国 RoHS China RoHS

Management Methods for Restricted Use of Hazardous Substances in Electrical and Electronic Products, otherwise known as China RoHS is a regulation that has been in effect since July 1, 2016. China RoHS consists of two phases:

## Phase I - Marking

- Labeling requirements - all Electrical and Electronic Products (EEP) must be properly labeled according to the China RoHS standards effective July 1, 2016.

## Phase II – Conformity Assessment

- Material requirements – The EEP listed in the China RoHS Conformity Assessment Catalog (Catalog of Electrical and Electronic Products That Have Met the Standard in Limited Use of Hazardous Substances (Batch One)) must comply with China's substance restrictions as defined by China's maximum concentration values (MCV) and exemptions (List of RoHS Exceptions to Catalog of EE Products that Have Met Standards) requirements.
- Labelling requirements – The EEP listed in the China RoHS Conformity Assessment Catalog (Catalog of Electrical and Electronic Products That Have Met the Standard in Limited Use of Hazardous Substances (Batch One)) must be properly labeled according to the "Administrative Measures for Use of Certification Marks for Green Products".

The implementation date for the requirements of the Phase II Conformity Assessment Catalog (Batch One) is November 1, 2019. Future Conformity Assessment Catalogues and their implementation dates are to be determined.

## HP Compliance

HP is committed to comply with all applicable laws and regulations including RoHS like legislation. As of March 1, 2007, HP met the Phase I labeling requirements of China's Management Methods for Controlling Pollution by Electronic Information Products, otherwise known as China RoHS. As of July 1, 2016, HP met the labeling requirements of China's Management Methods for Restricted Use of Hazardous Substances in Electrical and Electronic Products. HP has also met the requirements of other [RoHS legislations](#) currently in effect.

### Phase II – Conformity assessment

As of November 1, 2019, the HP products listed in the China RoHS Conformity Assessment Catalog (Catalog of Electrical and Electronic Products That Have Met the Standard in Limited Use of Hazardous Substances (Batch One)) are in scope of China RoHS Conformity assessment. HP products in scope include:

- Computer, including desktop PC, notebook PC, All-in-One PC, workstation, Thin Client, Tablet
- Displays
- Mobile phones and phablets
- Printers, MFPs, and Copiers that print on media between 110mm and A3 size

Also

- Print supplies shipped with printer need to meet MCV
- Accessories shipped with products need to meet MCV

HP Product registrations can be found here:

<http://chinarohs.miit.gov.cn/index>

As a part of the China RoHS II labeling requirements, HP provides the following Green Mark labels and related description.

The products following the self-declaration mode shall be marked as below. In case of any conflict, this mark shall prevail;



The products certified by a third party shall be marked as below in combination with the specific requirements of the third-party



# 中国 RoHS China RoHS

certified company.



The Green Mark labeling of HP products will be adjusted according to the requirements of "Administrative Measures for Use of Certification Marks for Green Products" regulation issued by the General Administration of Market, HP has the final right of interpretation.

The use of Green Mark in HP products is described in this document and in many online product user guides

## Phase 1- Marking

As a part of the China RoHS labeling requirements, HP provides Hazardous Substances Tables and displays the China RoHS Mark for all HP branded Electrical and Electronic Products (EEP).

China's definition of EEP is very broad, ranging from whole products to components/parts to materials. It also covers a vast range of product categories, from electronic radar products, electronic communication products, broadcasting and television products, computer products, household electronic appliances, electronic surveying instruments, to specialized electronic products. We believe that most of HP's products will be covered by China RoHS labeling requirements

Hazardous Substances Tables are available in the product documentation for HP products.

HP also provides the following Hazardous Substance Tables for Electronic component parts:

个人计算机 Personal Computing

[台式机 and 笔记本电脑 Desktops and Notebooks](#)

打印与成像 Printing & Imaging

[Indigo 数字印刷机 Indigo Digital Presses](#)

[激光打印机 LaserJet Printers](#)

Scitex 产品/ [Scitex products](#)

[专业印刷系统 Specialty Printing Systems](#)

[DesignJet 打印机 DesignJet Printers](#)

Typically, you will find the Mark located with the other regulatory/agency labels on the product.



RoHS Marks

## FAQs

1) What do the compliance dates for China RoHS represent in terms of "put on the market"?

Consistent with the view of the China's Ministry of Information Industry (MII), the authority with overall responsibility for China RoHS, HP considers that the point at which finished goods are "put on the market" or "placed on the market" to be the "production date" of the product, meaning the date when the product comes off the production line.



## 中国 RoHS China RoHS

2) Why does my service part have a different Environmentally friendly use period (EPUP) than that of my product?

To effectively and consistently manage the requirements to meet the China RoHS Legislation, HP service spare parts sold in the People's Republic of China (in support of HP Products), will take a standardized and conservative approach. As a result, the service spare documentation may state a shorter EPUP than that stated on the product or in the China RoHS user documentation that accompanied the product.